
Geachte heren en dames van de Raad van Bodegraven. 
 
Mijn naam is Ton Valentijn en woon al 9 jaar in Weideveld 
 
Ik wil graag mijn ongenoegen uiten over het feit dat de Gemeente niet bij machte is om 
Energieleverancier Eteck op de vingers te tikken. De energieleverancier Eteck kan zomaar de 
koeling dan wel verwarming als wel tap water na behoeven stoppen. Deze zomer is pijnlijk 
duidelijk geworden dat er zomaar iets kan worden beslist over koelwater. De geleverde 
temperatuur zou ongeveer 18*C moeten zijn. Dit is tijdens de warme dagen zomaar 
verhoogd. Dit is natuurlijk niet wat zou moeten mogen.  
De voorgaande jaren, denkend aan de hittegolf van 2019, is dit ook nooit het geval geweest. 
De reden voor deze verandering van temperatuur is het dauwpunt. Mijns inzien zou het 
dauwpunt in de woning moeten worden gemeten en eventueel worden afgesloten. Om een 
hele wijk te straffen voor een beetje condens is dan ook uit den boze. Men is bij teveel 
condens zelf mans genoeg om de koeling uit te zetten.   
In het contract van Nuon en deze gemeente is dat dan ook vastgelegd. Hierin zou Eteck zich 
ten volle moeten conformeren. Dat dit helaas niet lukt, zou voor u als gemeente dan ook 
een reden voor handhaving moeten zijn. Helaas is deze gemeente van mening, dat er moet 
worden gepraat met Eteck.  Dit gaat natuurlijk al jaren zo, en zal dan ook niet gaan 
veranderen als er geen sancties op gelegd worden. Voor ons als bewoners van Weideveld 
die bewust hebben gekozen voor duurzaamheid worden op deze manier wel erg hard 
gestraft. Niet alleen zijn de kosten fenomenaal hoog, ook de grillen van Eteck zijn een doorn 
in het oog. LET WEL DAT WIJ NIET NA BEHOEVEN KUNNEN OVERSTAPPEN NAAR EEN 
ANDERE ENERGIEMAATSCHAPPIJ.  
Waar is de heer van Groen links gebleven die bij mij 9 jaar geleden op de bank heeft beloofd 
dat dit voor iedereen een werkbaar systeem zou zijn tegen een betaalbare prijs.? Ik weet dat 
wij als Weidevelders misschien geen belangrijke mensen zijn en niet al teveel stemmen zal 
kosten als de heren en dames politici niets doen.  Dit tot tegenstelling als er weer moet 
worden gestemd en je de vraag dan neer legt. Dan wordt er als zo vaak de loze belofte 
gemaakt dat we dit gaan oplossen, als u op ons stemt. Helaas na 2 verkiezingen staan we er 
nog steeds slecht voor. Jammer dames en heren politici, gemiste kans. 
 
Met vriendelijke groet, Ton Valentijn 


